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Geachte leden van de gemeenteraad,  

 
De kans op uitbraken van infectieziekten in Flevoland neemt toe. Dit komt omdat de vaccinatiegraad 

voor ziekten waartegen het Rijksvaccinatieprogramma (RVP) beschermt, al jaren ver onder de norm 

is. De landelijke vaccinatiegraad ligt al onder de minimumnorm van de Wereldgezondheidsorganisatie 

(WHO), en de vaccinatiegraad in Flevoland blijft daar flink bij achter. Dat wil zeggen dat het aantal 

kinderen dat niet gevaccineerd is elk jaar toeneemt. Hiermee neemt de kans op een uitbraak van een 

infectieziekte toe. Dit baart ons grote zorgen. In bijgevoegde factsheet ziet u de tendens in Flevoland 

weergegeven. 

 

Wijkgerichte aanpak verhogen vaccinatiegraad  

Ook het ministerie van VWS vindt de landelijke ontwikkelingen zorgelijk en roept gemeenten daarom 

op om aan de slag te gaan met een wijkgerichte aanpak. Middels een amendement heeft de Tweede 

Kamer voor dit laatste punt beperkte middelen vrijgemaakt, bedoeld voor ‘de vier grote steden en 

stedelijke gebieden met soortgelijke vaccinatieproblematiek’. Wij menen dat ook onze regio in 

aanmerking zou moeten komen voor deze gelden, gezien onze voorgestelde aanpak en de omvang 

van de vaccinatieproblematiek. Daarom hebben wij onlangs een brief naar staatssecretaris 

Karremans (zie bijlage) gestuurd, waarin wij verzoeken om ook aan onze regio deze gelden toe te 

kennen. 
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 Kenmerk: 2025/0039  

 Blad: 2 van 2 

Extra financiering voor een bredere aanpak nodig 

Naast de specifieke oproep tot het ontwikkelen van een wijkgerichte aanpak vraagt het ministerie 

gemeenten in het algemeen om extra inzet ten behoeve van het verhogen van de vaccinatiegraad. 

Het Rijk stelt hier echter geen extra middelen tegenover. In onze regio zijn GGD en JGZ-organisaties 

al jaren actief om de vaccinatiegraad te verhogen. Zij hebben afgelopen januari het nieuwste 

actieplan opgeleverd, waarin ambitieuze plannen staan om aan de slag te gaan. De organisaties doen 

wat ze kunnen binnen de bestaande formatie, maar de verstrekkendere plannen vragen echter ook 

extra middelen. Het GGD bestuur ziet hier, vanwege het uitblijven van extra rijksfinanciering, geen 

ruimte voor. Daarom vragen wij in de brief aan het ministerie nadrukkelijk aandacht voor de 

financiering van de bredere aanpak van de vaccinatiegraad in Flevoland. 

 

Wij houden u op de hoogte 

De GGD en JGZ-organisaties houden gemeenten op de hoogte van ontwikkelingen in de 

vaccinatiegraad en het Rijksvaccinatieprogramma. Dit doen zij door middel van factsheets met de 

nieuwste vaccinatiegraadcijfers in de zomer, en halfjaarlijkse memo’s in het voor- en najaar. U kunt 

kennisnemen van de factsheets via onze website. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

S. Kukenheim    L. Hillebregt  

Directeur Publieke Gezondheid   Voorzitter Algemeen Bestuur GGD Flevoland  

 
 
 
Bijlage: 

- Brief aan staatssecretaris Karremans 


